



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau

University of Macau Students' Union

澳門大學學生會  
第 4/2018 號會員大會主席團通告

## 公佈會員大會之決議

根據第 9/2015 號內部規章《會員大會主席團組織制度》第六條第八款之規定，簽署並公佈經會員大會或常務委員會通過的決議。

根據《澳門大學學生會章程》第十六條第七款之規定，會員大會於二零一八年度第二次會議就澳門大學學生會文學創作社對常務委員會對其解散決議所作出之上訴事宜進行審議。會員大會對是否接納是次上訴事宜進行表決。投票結果以 58 票贊成、2 票反對、7 票棄權。接納有關上訴並對其進行討論。大會最終以 49 票贊成、0 票反對、14 票棄權，通過撤回決議。

特此通告

澳門大學學生會會員大會主席團

主席

楊文賢



二零一八年三月二十六日



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau  
*University of Macau Students' Union*

University of Macau Students' Union  
Notice for the Presidium of the General Assembly No. 4/2018

## Announcement of the Resolution of General Assembly

According to the 8<sup>th</sup> paragraph, article 6 of internal regulations no. 9/2015, 'the Organizational System of General Assembly' of UMSU, sign and announce the resolution passed by the general assembly or standing committee.

According to 7<sup>th</sup> paragraph of article 16 of the "Regulations of University of Macau Students' Union", the General Assembly made a discussion of appeal against the resolution of the Standing Committee on the dissolution of Literature Club of University Students' Union at the second meeting of the year 2018. The General Assembly voted for whether to accept to discuss the appeal. Voting result was 58 votes for accept, 2 votes against, and 7 votes abstaining. Accepted the appeal and made a discussion. Finally, the General Assembly voted for withdraw the resolution of the Standing Committee with 49 votes agree, 0 votes for against, 14 votes abstaining.

Thank you for your consideration.

President of Presidium of  
General Assembly of UMSU

IEONG Man In

26/03/2018



The Chinese version shall prevail.